
PROTOKÓŁ NR 11/11

z posiedzenia Komisji: Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa

oraz Ładu i Porządku Publicznego,

które odbyło się 6 października 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 17:15, a zakończyło o 19:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Paweł Szymczyk – Przewodniczący Komisji, 

3. Zofia Ujma,

4. Maria Zielińska,

5. Krzysztof Kapała,

6. Zbigniew Mazurak.

Nieobecni usprawiedliwieni: Mariusz Kubiak, Zbigniew Piątek, Paweł Pituch, Artur Wrona.

Zaproszone osoby:

7. Mirosław Górecki,

8. Wiesława Kuchejda,

9. Bartłomiej Nawrocki,

10. Elżbieta Dryło,

11. Marzenna Narewska,

12. Anna Słowik,

13. Stanisław Arodż,

14. Michał Rokosz,

15. Jan Strzelczyk.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie aktualnej sytuacji bezdomnych psów i kotów.

3. Rozpatrzenie wniosków i realizacji wniosków przez P. Burmistrza.

4. Sprawy różne. 

Ad.  1  Przewodnicząca  Komisji  Handlu,  Usług,  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  otworzyła 

posiedzenie  dwu  łączonych  Komisji  tj.  ŁiPP  na  które  to  posiedzenie  zostali  zaproszeni  mieszkańcy  ul. 

Bukowej. 

Ad. 2 Mieszkańcy zostali zaproszeni, gdyż mają obiekcje co do powstania „Przytuliska dla psów” na 

działce, z obawy że psy będą zakłócać im spokój.

Obecny na posiedzeniu Pan Rokosz, który ma stworzyć to przytulisko, opowiedział o jego funkcjonowaniu, z  
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racji wykonywanego zawodu (lekarz weterynarii), posiada uprawnienia do prowadzenia takiego obiektu. Z 

punktu widzenia władz miasta i odwiecznym problemem z bezpańskimi psami, funkcjonowanie przytuliska 

jest niezbędne. 

Jeden z mieszkańców, mający w pobliżu działkę, pytał ile metrów od zabudowań winno być schronisko dla  

psów. Pan Burmistrz odpowiedział  że to nie będzie schronisko a jedynie umieszczone dwa kojce na psy.  

Mieszkańcy ul. Bukowej obawiają się że szczekanie i wycie psów będą uciążliwe, co nie znaczy że sami nie 

mają psów i niestety one też szczekają. 

Po wyjaśnieniu problemu mieszkańcy opuścili posiedzenie.

Ad.  3  Przewodniczący  KŁiPP  rozpatrywał  wszystkie  wnioski  komisji  i  przy  wyjaśnieniach  Pana 

Burmistrza członkowie komisji decydowali o realizacji tych wniosków. Na dziesięć wniosków złożonych przez 

KŁiPP jeden wniosek nie został zrealizowany (likwidacja nielegalnego parkingu przy ul. Bielarskiej). Ogólnie 

komisja pozytywnie oceniła realizację wniosków przez Burmistrza. 

Ad. 4 W sprawach różnych poruszony został brak barierek przy rzece na ul. Bukowej. Pan Nawrocki 

złożył już zamówienie na barierkę. Dyskutowano o zwrocie za utylizację eternitu, P. Nawrocki wytłumaczył że 

zwrot wynosi 80% kwoty bazowej tj. 1600 zł a wyliczona została ze średniej z pięciu firm trudniących się  

utylizacją.

Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1. Komisja Ładu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała realizację wniosków złożonych w 

roku 2011 (9 pozytywnie 1 - negatywnie)

Protokołowała:                                                                                                           Przewodniczący Komisji:

Zofia Ujma                                                                                                    Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, 

                                                                                                                                              Usług i Rolnictwa;

                                                                                                                                    Ładu i Porządku Publicznego
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